
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 10. april 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 478

I sagen om svindel med satspuljemidler i ministeriet vurderer Kammeradvokaten kun åre-

ne 2015-2018, selv om svindlen er foregået siden 1990’erne. Kammeradvokatens be-

grundelse er, at data ikke er tilstrækkelig forud for denne periode. Men i PwC’s revisions-

rapport bruges data fra tiden før 2015. Samtidig er det helt almindelige gældende regler,

at regnskabsoplysninger skal gemmes i fem år. Derfor virker det ulogisk, at Kammeradvo-

katen ikke har haft tilstrækkelige eller som minimum de samme oplysninger til rådighed

som PwC. Det fremgår heller ikke af Kammeradvokatens rapport, hvilke problemer der er

med data fra før 2015. Under samrådet den 4. april 2019 (besvarelse af samrådsspørgs-

mål W) kunne ministeren ikke redegøre for årsagen til, at data ikke var brugbare. Vil mini-

steren redegøre konkret for årsagerne til, at Kammeradvokaten ikke kan bruge data fra

før 2015?

Spørgsmålet ønskes besvaret forud for besvarelse af samrådsspørgsmål AB

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
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